
Återremissyrkande - Beslut om samråd av detaljplan för Amaryllis 

Som framgår av planbeskrivningen skall utformning av parkområdet studeras vidare i nästa skede i 

planprocessen, alltså inför granskningen. Men redan under samrådet ser vi fram emot att få förslag 

på vilka aktiviteter som bör inrymmas i parkområdet, samt hur parkområdet bäst bör utformas. 

Arbete pågår redan nu med att se över en ny placering av boulebanorna inom kommunen, i syfte att 

ge större utvecklingsmöjligheter för bouleaktiviteterna. Därmed kan det också beredas plats för fler 

andra aktiviter inom parkområdet. Genom att andelen hårdgjord yta minskas, kan fler träd bevaras. 

Denna avsikt framgår också både av texten och strukturskissen i planbeskrivningen.  

Dessvärre utgår ett flertal av dokumenten i beslutshandlingarna från inaktuella strukturskisser samt 

ansatsen att bouleaktiviteterna avses kvarstå i planområdet. Därmed har vi inte korrekta handlingar 

inför detta beslut. Jag yrkar därför på återremiss för att 

 Komplettera och korrigera de slutsatser som dras i handlingarna med avseende på att 

bouleaktiviteterna fortsättningsvis inte kommer att inrymmas inom planområdet. 

 Uppdatera samtliga handlingar med korrekta strukturskisser. 

 


